
uuntii um, VESELI TOBOGAN! 
v ponedeljek popoldne 

je v Celju gostoval Veseli 
tobogan, mladi Celjani so 
ga lepo sprejeli. Priredi
tev sta kot ve^no vodila 
Jana Osojnik in Marjan 
Kralj. 

že zgodaj popoldne je 
bil pred vhodom v Narod-
ni dom velik živ-žav. Otro
ci s prve, druge in tretje 
osnovne šole so želeli do
biti čim boljša mesta v 
dvorani, -da bi videli in 
slišali svoje vrstnike. Tu
di med mladimi nastopa
jočimi za odrom ni bilo 
drugače. Središče pozor
nosti sta bila Jana in 
Marjan, ki sta komaj de
lila avtograme in odgovar
jala na vrsto vprašanj-

Ob štirih popoldne je 
bila dvorana nabito pol

na. Mladi v dvorani pa 
tudi tisti za odrom so ne
strpno pričakovali zače
tek. Na oder je prišel an
sambel Borida Lesjaka, ki 
je spremljal nastopajoče. 
Zaigral je znani avizo in 
dvorana je utihnila. Po
zdravno pesmico »Dober 
dan, Veseli tobogan« je 
zapel zborček s prve os
novne šole. Jana in Mar
jan sta pozdravila mlade 
v dvorani. Nastopali so 
učenci celjskih osnovnih 
šol. Med njimi je bila de
vetletna Klementina, ki je 
živela tri leta v Avstraliji, 
v Sydneyu. Povedala je pe
sem O jezni luni. Med 
najmlajšimi nastopajočimi 
je bila tudi triletna Tanja 
in ta nam je zapela Ringa, 
raja. 

Med nastopajočimi pa 
niso bili le učenci osnovne 
šole, ampak tudi gojenci 
srednje glasbene šole v 
Celju. Nastopil j% enajst
članski pihalni ansambel, 
ki je zaigral Koračnico na 
prulice, kitari in bas. Pred
stavila se je tudi mlada 
pianistka Maca z druge os
novne šole, tudi gojenka 
glasbene in nam zaigrala 
na klavir Hofmanovo 
skladbo Ptiček v gozdu. 

In Veseli tobogan bi to 
ne bil, če nas ne bi obi
skal naš stari znanec to
bogana, Toni. Otroci so ga 
sprejeli z navdušenim ap
lavzom. 

Mladi so peli in reciti
rali pesmice, pomerili so 
se tudi v poznavanju 
celjske zgodovine. Na kon

cu pa so tudi ocenili risdi, 
ki sta jih risali med pred
stavo dve mladi risarki, na 
temo —kako si predstav
ljam tobogan?— 

Prehitro je minila ura 
in še zbor z druge osnov
ne šole je zapel za slovo, 
Marjan in Jana sla se po
slovila. 

Po programu smo se po
govarjali z napovedoval
cema. Povedala sta, da se 
odlično počutita med mla
dimi Celjani. Pohvalila sta 
tudi prireditelja. Marjan 
je rekel: »Povedati vam 
moramo, da tako do
bro organiziranega in pri
pravljenega tobogana že 
dolgo nismo imeli. Zelo 
mi je všeč med mladimi 
v Celju.« 

M. Starlekar 

FRANC JELENKO 
SEKRETAR 

Na prvem sestanku članov 
Zveze komunistov — delavcev 
iz delovnih organizacij v 
Slovenskih Konjicah so iz
brali za sekretarja FRANCA 
JELENKA, visokokvalificira-
nega usnjarskega mojstra v 
Konusu. Po uvodni razlagi 
Franca Bana, ki je okarakte-
riziral sedanji politični trenu-
J.ek v konjiški občini, so se 
na sestanku lotih konkretnih 
problemov. Zlasti so se za
držali pri otroškem varstvu, 
ki je ljudi v Slovenskih Ko
njicah le delno zadovoljil. 
Ugotovili so, da je nov vrtec 
rešil veliko problemov le v 
novem naselju, v starem pa 
so se še nakopičili. 

VODA BO DRAŽJA 
Člani aktiva direktorjev 

pri občinskem komiteju ZK 
so na zadnjem sestanku raz
pravljali o težkem finančnem 
položaju, v katerem se je 
znašlo konjiško stanovanjsko 
— komunalno podjetje. Anui
tete iz posojila za gradnjo 
vodovoda pred štirimi leti so 
veliko večje kot dobijo de
narja za vodarino. Lani so 
dobili z vodarino nekaj nad 
410.000 dinarjev, vzdrževanje 
vodovoda je stalo 330.000 di
narjev, za anuitete pa je os
talo le .80.000 dinarjev. Ta 
znesek pa je komaj desetina 
tistega, kar bi potrebovali 
za plačilo do leta 1977. 

Na zadnjem sestanku direk
torjev so predlagali, da bi 
gospodarske organizacije pre
nesle na stanovanjsko pod
jetje 680.000 dinarjev, ki so 
jih v letu 1969 vročili pri 
banki za najetje ustreznega 
posojila. Tako pa bi težave 
odložili, le za eno leto, zato 
so bili enotnega mnenja, da 
se mora voda podražiti ter 
tako rešiti večjega bremena. 
Za gospodinjstva naj bi po
višanje zneslo 12 %, za go
spodarske organizacije pa za 
100 n/o. O tem bo še razpra
vljala občinska skupščina. 

DRAŽA VAS BO 
PRAZNOVALA 

v nedeljo, 24. jimija bodo 
v Draži vasi pri Slovenskih 
Konjicah praznovali 45-letni-
co ustanovitve in delovanja 
gasilskega društva. Poleg pa
rade gasilcev in obveznih vaj 
bodo ob tej priložnosti raz
vili tudi prapor gasilske or
ganizacije. Na proslavi bodo 

tudi podelili ustrezna prizna
nja vsem .̂ članom, ki so po
stali člani gasilske organiza
cije pred 45 leti. Na občin
ski gasilski zvezi v Sloven
skih Konjicah so povedali, 
da sta med tistimi, ki so vseh 
45 let delali v druitvu tudi 
brata Anton in Aiojz Satler, 
posamezni ustanovni člani pa 
so sčasoma z dejavnostjo pri 
gasilstvu prenehali. 

ZAMETEK 
LOŠKIH PRIREDITEV 

Pripravljalni odbor za iz
vedbo tretjih tradicionalnih 
loških prireditev se je že 
sestal. Poletne kulturne pri
reditve v Ločah so vsako 
leto privabile veliko število 
ljudi, zato so se tudi letos 
odločiU zanje. Predsednik 
pripravljalnega odbora je že 
pripravil okvirni program, 
predsednik EMIL ZUPANC 
pa bo spet pri prireditvah 
akter in organizator. 

SPET MLADI 
NOVINARJI 

v preteklem obdobju je 
uspešno deloval aktiv mladih 
novinarjev pri občinski kon
ferenci ZMS Celje. Vpraša
nje obveščanja je zlasti pe
reče tudi v krogu mladih 
ljudi, kajti če hočemo odlo
čati, moramo imeti informi
ranje. 

Da bi se osnovah stiki 
mladih novinarjev, je bil 
pred kratkim sestanek čla
nov aktiva. Žal se je razgo
voru odzvalo le nekaj pred
stavnikov šol in delovnih ko
lektivov. Sekretar občinske 
konference Franci Ramšak je 
poudaril, naj bi se v tem ob
dobju, še posebno pa v je
seni, povečala dejavnost 
mladih novinarjev, s centrom 
za obveščanje in propagan
do. Urejali bi mladinski ča
sopis »Osvit« ter mladinsko 
oddajo, ki je na sporedu 
vsak drugi petek na radiu 
Celje. Takšno delo zahteva 
aktivne mlade sodelavce, ki 
pa jih v Celju v zadnjem 
času primanjkuje. 

Član aktiva novinarjev 
V I L I JAZBEC 

LEPA PRIREDITEV 
Ob zaključku letošnje sezo

ne v Slovenskem ljudskem 
gledališču Celje je vodstvo 
pripravilo prijetno srečanje z 
ljubitelji gledališča. V kraj
šem kulturnem programu je 

nastopil z izbranim progra
mom priznani trio Lorenz iz 
Ljubljane, ki je zaigral dela 
Haydna in Dvoršaka. O f>o-
menu srečanj med gledališč-
niki in delavci gledališča je 
govoril upravnik SLG Bojan 
Stih. Predvsem gledališče želi 
čimveč podobnih srečanj, 
kjer lahko izmenujejo mne
nja. Eden brez drugega ne 
morejo, zato so takšne obli
ke sodelovanja odlična reši
tev. 

RAZSTAVA V ŠOLI 
v torek so na I I . osnovni 

šoli v Celju otvorili razstavo 
izdelkov učencev, ki so jih 
pripravili ob zaključku šol
skega leta. Izdelke iz papir
ja, lesa, blaga, volne, ki so 
jih naredili pri hkovnem in 
tehničnem pouku, najlepše 
risbe, najvzornejše zveake 
razstaiVljajo učenci od prvega 
do osmega razreda. Gospo
dinjski krožek se je izkazal z 
aranžiranjem, skratka toliko 
vsega je »naj«, da človek ne 
ve, kje bi se najdlje pomu-

dil. • 

LETOVANJE V IZOLI 
Tudi letos bodo šentjurski 

otroci letovali v medobčinski 
počitniški bazi v IzoU, kjer 
poleg njih preživljajo svoje 
proste dni še šolarji iz žal
ske, mozirske in sevniške ob
čine. Na počitnice ob morju 
bo potovalo 200 otrok iz vseh 
šol v občini Šentjur. Prva iz
mena bo odpotovala 2. avgu
sta. V njej bo 150 otrok, ki 
so morskega zraka potrebni 
iz zdravstvenih pa tudi so
cialnih indikacij. Prednost 
imajo otroci iz šol na Koz
janskem. 110 jih bo letovalo 
brezplačno, približno 50 jih 
plača polovično ceno za leto
vanje, ostali pa so samoplač
niki, ki bodo za svoje počit
nice v Izoli letos odšteli 350' 
din. 

V šentjurski občini skrbi
jo za letovanja njihovih 
otrok, saj je skupščina name
nila zanie letos 50.000 din. 
Prav tako se je letos prvič 
odzvala TIS in prispevala 
12.000 din, socialno skrbstvo 
pa bo dodalo še okrog 170.000 
din. Vsako leto letujejo v Izo
li tudi otroci iz posebnih od
delkov, v pro.^ramu pa ima
jo v Šentjurju v prihodnosti 
letovanja predšolskih otrok. 

Torej — počitnace bodo 
kmalu tu in z njimi brez
skrbno uživanje na vročem 
obmorskem soncu in v top
lem morju tudi za šolarje s 
Kozjanskega. 

ZA STARŠE 
Dne 10. junija je bil v dvo

rani kulturnega doma v Šent
jurju skupen sestanek star^ 
šev osnovnošolskih otrok. 
P^vnatelj šentjurske osnovne 
šole Emest Rečnik je v uvo
du podal poročilo o gradnji 
nove šole oziroma telovad
nice. 

Uspeli samoprispevek je bil 
osnova za začetek gradnje 
nove telovadnice, ki bo go-
toTO predvidoma do zime. 
Telovadnica bo povezovala 
staro in novo šolo, v njej pa 
bo tudi zimski plavalni ba
zen. Ce bodo sredstva v redu 
dotekala in ko bo izgradnja 
telovadnice gotova, bodo na-
nadjevali z gradnjo prep>o-
trebne nove šole. Takrat bo 
tudi za podaljšano bivanje 
učencev lahko dobro po
skrbljeno. Pohvalil je delo 
mladinskega aktiva, ki je bil 
po ustanovitivi izredno mar
ljiv, in spregovoril o šolskih 
uspehih. Le — ti so zadovo
ljivi — z malo osipa. 

Nato je sledil kulturni pro
gram. Otroci nižjih razre
dov so pod vodstvom Kristi
ne Zalezina zapeli nekaj 
pesmic, prikupno pa so za
plesali mlajši člani folklorne 
skupine. Izkazali so se tudi 
gojenci glasbene šole s svo-
jirm izvajanji na klavirju, 
harmoniki, kitari in drugih 
instrumentih. Za konec je na
stopil pevski zbor pod vod
stvom Jerice Grakaliča. 

Po končanem skupnem se
stanku so si starši lahko 
ogledali zanimivo razstavo li
kovnih in tehničnih izdelkov 
učencev. 

PREUSMERITEV 
PRI REJI PERJADI 
Trgovsko podjetje Era — 

obrat kmetijskega podjetja 
Šmartno ob Paki je povezano 
s kooperacijskimi pogodbami 
z rejci kur in piščancev v 
Paski vasi. Dosedaj je bilo 
šest kooperantov, ki sO re
dili kure nesnice. Vsega so 
imeli 24.000 kur, dva rejca 
pa sta se ukvarjala z vzrejo 
brojlerjev. Sedaj, ko je po
manjkanje mesa kar očitno, 
se je vseh osem preusmerilo 
v vzrejo piščancev. Vsd vzre
dijo v eni izmeni sedaj do 
70.000 komadov brojlerjev, 
kar da okrog 90 ton mesa. 
Ena izTfiena traja od 52 do 
60 dni. Izmen pa bo letos šti
ri, ki bodo dale 360 ton me
sa. Kar lepa številka! 

M'n.AŠUJE: 

Zdenka Stopar 

ODGOVARJA: 

Aiarko Majer 
Iztekajo se šolski dne

vi, vnema popušča, pred 
otroci se že zgrinjajo po
čitnice. Za nekatere bodo 
pomenile obračun plodne
ga dela, za druge pa bodo 
opomin, da je drugo leto 

• potrebno bolje delati. 
Med prve spada vseka

kor odličnjak MARKO 
MAJER, dijak 7. razreda 
na četrti osnovni šoli v 
Celju. 

»Slišali smo, da si po
slal prvak Vesele šole za 
sedmi razred, zato smo 
te obiskali. Kako je bilo 
na' tekmovanju v Ljublja
ni?« 

Tekmovanje je bilo 
pred štirinajstimi dnevi v 
Klubu poslancev v Ljub-

^ Ijani. Tja nisem odšel z 
* velikim upanjem na zma

go, ker se je pri obvešča
nju nekaj zataknilo. No, 

• prišel sem pravočasno in 
zmagal. Postal sem repub-

' li.ški prvak v znanju Ve
sele šole za sedmi razred 
v letu 1973.« 

»Koliko vas je tekmo-
: valo?« 

»Nabralo se nas je 60, 
za vsak razred po deset.« 

»Si imel kaj treme?« 
»Nekaj že.« 
»Slišali smo, da nisi bil 

prvič na tekmovanju. 
K^aj si že tekmoval in 
kako je' bilo takrat?« 

Tekmoval sem že pred 
dvema letoma in postal 
republiški prvak za peti 
razred.« 

»Imaš v svoii »zbirki« 
še kakšno priznanje?« 

»Ja, Vegovo priznanje za 
matematiko, ki sem ga 
dobil na medobčinskem 
tekmovanju matemati
kov.« 

»Koliko ur na dan pa se 
učiš, da zmoreš šolsko 
snov in se še dodatno izo-
bražu.ieš?« 

»Po dve uri na dan se 
intenzivno učim, pa veli
ko berem. Za Veselo šo
lo sem se pripravljal po 
snovi iz Pionirskega lista.« 

»S čim pa se ukvarjaš v 
privatnem času, morda 
gojiš kakšen šport?« 

»Učim se nemščino, mo-
delarstvo pa je moj konji
ček. V šoli sem še pred
sednik pionirske organi2;a-
cije, udejstvujem pa se 
tudi v matematičnem krož
ku.« 

»Torej ti je delovni dan 
vedno prekratek, kajne?« 

»Res je, ves dan sem 
polno zaposlen. Pomagam 
tudi doma in sem v svo
ji sredini srečen.« 

In kaj naj bi Marku ob 
našem obisku še zaželeli, 
kot to, da bi svojo prid
nost in poslušnost ter 
resnost obdržal še naprej? 
Morda to, da bi s svojim 
znanjem vplival na ostale 
učence, da bi od njega 
sprejeli predvsem trdno 

•voljo do dela ter željo po 
znanju, da bi lahko tako 
osrečevali starše kot Ma-
jerjev Marko. 

Šentjur 

KOT 
Že dalj časa se 

ti poznanstev in sodeij 
med prebivalci šetit, 
občine in Užičke Pô J 
čine v republiki Srbija 
šolarji so navezali 
ne stike in se z dopisov 
o življenju pionirjev 
v obeh pobratenih oj 
spoznali in sprijateljUj' 
kalo je samo še srečaj 
bi ta prijateljstva poj 

Odločitev je padla i 
jurju. Kratko razmišijj 
načrt o športnem a, 
osnovnošolske mladine 
občin je bil tu. Zanj 
ogreli šolarji, šolsko j] 
društvo »Partizan« v S 
ju pa tudi občinska k« 
ca ZM in TIS , ki so j 
poskrbeli za denarno p 
ga obiska. Najboljši j 
ki med učenci šentjursl 
novnih šol so se zbrali 
pe, ki so se pomerile 
dimi športniki v Užičl 
žegi v košarki, rokoma 
mdznem tenisu in šaiiu, 

Rečeno — storjene 
pred Dnevom mladost 
poln avtobus z mladimi 
niki krenil na svojo pot 
bijo. Za večino izmed i 
bilo to prvo potovanj« 
daleč od domačih Kozji 
hribov, zato so si z i 
njem ogledali Beograd, 
in Kalimegdan ter zela 
čevnato Šumadijo tai 
dobno slovenskemu i 
Goric. To je bilo res d 
je. Še večje pa jih je i 
ko so proti večeru pris| 
cilj svojega potovanja 
jenost od večume voa 
je na mah minila. Usta 
se pred osnovno šolo! 
Ostojiča, kjer so jih 
strpno pričakovali uč« 
učitelji, predstavniki 
skih družbeno-političnil 
nizacij in prebivalci 
Požege. Prisrčen sprej 
iskreno veselje ob snidf 
šentjurskim otrokom < 
nepozabnem spominu. 

I čili so pri svojih srbsS 
I jateljih. Prvi, srajnežlji 

ski rok in nerodno îS 
ne besede so bili ^ 
zabljeni. Na domov* 
ških osnovnošolcev 

I vsled prijaznosti in ' 
sprejema počutiU ko* 

Dnevi do vrnitve doC 

PRVI IZLET 
TABORNIKO 

Maistrov odred iz ̂  
je pobudnik akcije, ^ 

: so povabili tudi celjs 
bomike in prav ^'^ 
marsikoga zamikalo, 
bo skupaj z tovariši' 
ribora, Limbuša ' 
krajev ogledal zadJJ 
jišče I . pohorskega 

f na Osankarici. 

Celjski taborniki 
I nizatorji dvodnevnega' 

tabornikov in ostal«" 
celjskega območja. ^ 
bodo odšh 23. V I . o^ 
nazaj pa bodo priš" 
nji dan, 24. V I . 
Na Osankarici i>o ! 
spregovoril predsedi^ 
Sergej Kraigher, ^ \ 
pa se bo udeležil t 
dan j i t irec in ^ 
Bris čižmekBor. 
bo udeležila JLA cW 
mariborske gamiziJ^' ^ 
želijo v soboto ^ 
na Osankarico, ^ , 
čimpreje prijaviti 
I I . grupa odredov, 
2, Celje. 


